
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-14-89 

Delnice, 5. prosinca 2014. 

 

 

 

Z A P I S N I K 

s 89. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 5. prosinca 2014. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 

imovinu, prostorno uređenje i promet, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ 

Delnice, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Davorin Klobučar, djelatnik GSC 

Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda Turističke zajednice Grada Delnica, 

Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje 

poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje 

Davorin Klobučar, Indira Rački Joskić. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Provode se aktivnosti vezane uz sv. Nikolu. 

- Pripreme za radijsku emisiju „Znanje je moć“. 

- Počela je s radom glazbena igraonica koju dobrovoljno vodi Željko Janeš i u koju je 

uključeno 20. djece koja se pripremaju za koncert koji će se održati 19. prosinca 2014. 

godine u Radničkom domu. 

- Održana je sjednica Upravnog vijeća na kojoj je pokrenut postupak za novo Upravno 

vijeće. 

- Danas djeca odlaze na predstavu „Tri praščića“ u Gradsko kazalište lutaka Rijeka. 

- Gradonačelnik je naveo da raspolaže informacijom da u jaslicama nisu popunjena dva 

mjesta. Zvezdana Jerković objasnila je da je dvoje djece upisano u jasličku skupinu ali još 

nisu spremni doći. Gradonačelnik je zatražio da se pošalje obavijest roditeljima da se u 

roku od 7 dana očituju da li će djeca dolaziti u jaslice ili ne. Ukoliko djeca ne dođu 

ravnateljica će raspisati natječaj za popunu ta dva mjesta. 

 

MIRELA SRKOČ ŠENKINC 

- Provode se aktivnosti vezane za Delničku adventsku bajku. Dvoje zainteresiranih 

ugostitelja biti će raspoređeni kroz vikend, traže se maskote, volonteri za animaciju. 

Napravljen je raspored po danima, Tin expresom doći će 431 dijete, medijski su najavljena 

događanja za ovaj vikend s osvrtom na prošli vikend. 

- Danas je otvorenje klizališta. 

- Web kamera može se pratiti na stranici TZ. Animirani su poduzetnici da se uključe u 

oglašavanje. 

- Potpisivanje ugovora po programu Kvarner family. 

- Obrada turističkog prometa za studeni. 



- S Udrugom „Zdolanjski kraj“ održan je sastanak na temu sanjkališta. 

- Prijave ideja i projekata gospodina Karalića na temu filma i produkcije. 

- Sudjelovanje na Adventskom sajmu u Rijeci. 

- Pripremljeni su i predani tekstovi i fotografije za Besejdu. 

- Gradonačelnik navodi da sve mora biti spremno za doček djece iz Rijeke, promet Ulicom 

A. Starčevića mora biti zatvoren i treba poduzeti sve radi sigurnosti posjetitelja. Zatražio 

je da TZ postavi svoj štand. Također navodi da nitko ne može paralelno uz komercijalnu 

ponudu doći na prostor tržnice i besplatno nuditi proizvode poput MO Delnice čiju želju i 

trud da se uključe u program cijeni, no za to će morati pronaći drugi prostor.  

 

NIKOLA MUVRIN 

- Redovito se održavaju javne i zelene površine te groblja na kojima nedostaje mjesta. U 

Delnicama su slobodna samo dva jednostruka i sedam dvostrukih mjesta te će se pojačano 

raditi na novim grobnim mjestima. 

- Djelatnici su maksimalno uključeni u aktivnosti vezane za Delničku adventsku bajku. 

- Postavljeni su prometni znakovi na cesti za Biljevinu. 

- Osigurana je sol za slučaj poledice. 

- Radnički dom je okićen. 

- Dom u Brodu na Kupi je uređen. Preostaje još samo staviti zavjese. 

- Osposobljen je klavir. 

- Održan je sastanak na temu problematike plaćanja između vlasnika diskoteke, nadzornog 

inženjera i izvođača radova. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Prometno redarstvo naplatilo je 6 kazni i izdalo 12 opomena. 

- Na Supilovoj ulici postavljeni su znakovi zaustavljanja i parkiranja prema zahtjevu MUP-

a. 

- Izvršena je provjera instalacija na semaforu. 

- Klizište u Razlogama je obilježeno znakovima, obzirom da je to područje postalo dosta 

opasno dat je nalog da se cesta s desne strane proširi i na taj način barem malo odmakne 

od klizišta. Klizište zahtijeva složenu sanaciju a za izvedbeni projekt sanacije zatražene su 

ponude. 

- Postignuta je izvansudska nagodba u predmetu „Marković“ a vezano za štetu nastalu 

uslijed zimskog čišćenja. 

- Za dio Supilove ulice – od Vatrogasnog doma do Kina – naručeni su prometni znakovi. 

- Kontrola dnevnika i računa komunalnog poduzeća „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Danas počinje asfaltiranje udarnih rupa. 

- Poslovi vezani uz proračun, rebalans te prateće programe. 

- Vezano uz klizište u Velikoj Lešnici još je u rujnu poslan dopis DUUDI vezano za 

sanaciju istog jer je zemljište u vlasništvu RH. Do danas nemamo povratne informacije od 

njih. Gradonačelnik je zatražio da se kopija dopisa pošalje Ministarstvu graditeljstva. 

- Znatno je povećano održavanje nerazvrstanih cesta iz razloga što je održavanje makadam 

cesta vrlo kratkog roka. 

- Sastavljena su rješenja za odbacivanje žalbe na ovrhu u predmetu MORH-a jer je žalba 

izrečena van roka. 

- Rješavaju se detalji na Supilovoj ulici. 

- Radi se na popisu cesta, zemljišta. 

- Sudjelovanje u regulaciji prometa subotom za vrijeme Delničke adventske bajke. 

- Kompletna organizacija adventa tijekom tjedna i vikendom. 

- Pripremljena je Odluka o stavljanju van snage ugovora o zakupu poslovnog prostora u 

Brodu na Kupi. 

- PGŽ je poslan zahtjev za isplatom sredstava za elementarnu nepogodu. 

- Napravljen je prijedlog ugovora za novo komunalno vozilo 

- „Štefićev dol“ je očišćen od smeća. U tijeku je pronalaženje načina da se na tom području 

spriječi daljnje dovoženje smeća. 



 

ĐULIO JUSUFI 

- Dobivena je potvrda HABOR-a da nam je odobren kredit, potpisivanje ugovora očekuje 

krajem tjedna. 

- Najviše vremena provedeno je na poslovima izrade rebalansa te proračuna i popratnih 

materijala. 

- Ažuriranje popisa za isplatu šteta od elementarne nepogode. 

- Pregovarački postupak bez prethodne objave vezano za postupak javne nabave. 

- Slanje ovrha i opomena. 

- Izrada amandmana sukladno prihvaćanju amandmana Vlade RH oko povećanja 

kompenzacijskog dijela za JLS koje gube status brdsko-planinskog područja. 

 

TOMISLAV MRLE 

- Izmjena odluke o rang listi stipendija. 

- Izrada rješenja po odlukama Socijalnog vijeća. 

- Lektoriranje tekstova za Besejdu. 

- Sudjelovanje u izradi proračuna vezano za javne potrebe. 

- Dogovor s načelnikom Policijske poslove u svezi budućih aktivnosti CIP-a. 

- Zemljišne zajednice: u ponedjeljak je održana Skupština Udruge ZZ PGŽ. O svemu je 

upoznat zamjenik župana gospodin Mamula. Predviđeno je organizirati stručno predavanje 

22. prosinca za sve čelnike JLS Gorskog kotara. Očekujemo prijem kod profesora Koprića 

a vezano uz stav saborskog Odbora za Ustav, Poslovnik i politički sustav. 

- Europska povelja o lokalnoj samoupravi propisuje da građani imaju pravo na dobru 

upravu, a pri tom ključne uloge imaju transparentnost i odgovornost lokalne i regionalne 

samouprave. U svezi toga analizirao je anketu koju su proveli GONG i Udruga gradova 

prema kojoj smo 44. u RH odnosno 7. u PGŽ čime smo svrstani u „transparentne JLS“. 

Nakon analize izrađen je prijedlog mjera poboljšanja rada u tom pravcu. Neke od tih mjera 

su učinkovite odmah dok će neke imati kasniji učinak. Potrebno će biti imenovati 

koordinatora za savjetovanje sa zainteresiranom javnošću, te donijeti Kodeks savjetovanja. 

- Obrađena je tužba koja je upućena Upravnom sudu protiv Ministarstva pravosuđa a 

vezano uz povrat imovine. 

- Priprema materijala za Gradsko vijeće vezano uz izmjenu financiranja mjesnih odbora i 

financiranje političkih stranaka. 

- Prisustvovanje sastanku kojem su nazočili predstavnici HNK „Goranin“, Hrvatskog 

nogometnog saveza i GSC-a vezano uz turnir djece u nogometu sredinom siječnja iduće 

godine. Izabran sam kao osoba za kontakt, a obzirom na naznake da će turnira biti, bit će i 

dosta obveza na tu temu. 

- Izabran sam za koordinatora i kontakt osobu za GIP Delnice, a vjerojatno ću to biti i za 

čitav Gorski kotar. 

- Izrađena je Odluka o daru za djecu povodom blagdana sv. Nikole. 

- Upućen je dopis predstavniku srpske nacionalne manjine te Savjetu mladih da što prije 

dostave financijski plan te plan rada za 2016. godinu. 

- Dopis i materijali vezani uz Plan i Program rada Gradskog vijeća danas će biti proslijeđeni 

vijećnicima. 

- Novom službeniku Centra za socijalnu skrb Delnice odgovoreno je glede njegove zamolbe 

za rješavanjem stambenog pitanja. 

- Danas će stupiti u kontakt s odvjetnikom Goranom Frkovićem vezano uz njegovu ponudu 

za pružanje odvjetničkih usluga. 

- S Ing inspekt d.o.o. dogovorit će vježbu evakuacije te obuku i polaganje ispita za osobe 

koje su na stručnom osposobljavanju. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Za prvi dio Supilove ulice na kojem je izvođač Arkada radi se okončani obračun. 



- Potrebno je riješiti trotoare prema školi te riješiti javne površine a ima dosta prigovora 

ljudi na uređenje njihovih prilaza i prolaza na mjestima na kojima je Komunalac spajao 

fekalnu kanalizaciju i radio vodovod. 

- Od Komunalca je zaprimljen ugovor o priključenju fontane. 

- Dogovor s gospodinom Mežnarićem za postavu rešetki oko lipa na dijelu kod „Šumarske 

škole“. 

- Potpisan je sporazum sa ŽUC-om i PGŽ-om o sufinanciranju otkupa još jednog dijela 

zemljišta, Grad mora izraditi elaborat cijepanja zemljišta koje se odnosi za novi pristup 

ceste za Hrvatsko prema Podgori. 

- Poslovi oko rebalansa proračuna, proračuna i popratnih materijala s obrazloženjima. 

- Napravljen je Ugovor o pravu građenja za GSC – svlačionice – čekamo očitovanje. 

- Poduzetniku koji je zainteresiran za prostor na kojem bi se bavio proizvodnjom proizvoda 

od plastike dostavljen je popis svih slobodnih prostora na području Grada. 

- Za Poslovnu zonu „Kendar“ napravljeno je obrazloženje kako bi se nadležni u 

Ministarstvu regionalnog razvoja upoznali s kronologijom a vezano za korisne funkcije 

šuma i račun koji su nam uputile Hrvatske šume. 

- Prikuplja se dodatna dokumentacija po traženju Suda vezano za sudski proces Grada 

Delnica i Betona Lučko na temu klizališta. 

- Dobiven je Energetski certifikat za Radnički dom. 

- Podnesen je zahtjev PGŽ za sufinanciranje energetske učinkovitosti. 

- Napravljena je procjena troškova rekonstrukcije OŠ kako bi se osigurali dodatni kapaciteti 

i uveo jednosmjenski rad. Procjena je predana direktoru škole. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Obavljaju se pripreme za otvaranje klizališta, pripremljen je i prigodan program a za sve 

sudionike klizanje će danas biti besplatno. 

- Obavljen je razgovor s hokejaškim trenerima zagrebačkih klubova koji bi u Delnicama 

napravili kamp za mlađe uzraste za vrijeme zimskih praznika. 

- Održano je stolnotenisko prvenstvo. 

- Prisustvovanje sastanku kod kočevskog župana zbog organizacije sportskih susreta Grada 

Delnica te Kočevja i Ribnice. 

- Održan je sastanak s predstavnicima Nogometnog saveza PGŽ. 

- Dežurstvo u CIP-u. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Rad s korpom u Ravnoj Gori (tri dana) uz naknadu. 

- Organizacija dolaska sv. Nikole za djecu DVD-a. 

- Rad s praktikantom. 

- Organizacija dovoza konja na Adventsku bajku. 

- Uređivanje tavanske prostorije u teretanu. 

 

 

 

 

Dovršeno u 9,20 

 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 


